
Osnovna Sola Spodnja ldrija

Solska ulica 9

5281 Spodnja ldrija

Datum:2.6.2020

Stev.: 9000-3-20L9/20

ZAPISNIK

3. seje sveta iole, kije bila 27. 2. 2020 ob 18.00 uri v udilnici za BIO v prvem nadstropju 50le

Prisotni:

Urika Lahajnar Ubajiogu (predmetna stopnia),sneiana Leban (tehniano osebje), Marko Fink
(podaljiano bivanje), lrma 5travs Koitrica (razredna stopnja), Maja Vegelj {podruinidna iola),lure
Vondina (predstavnik star5ev), Petra Brus (predstavnica star5ev), Adrijana Erjavec (predstavnica
obiine), Darija Velikanje (predstavnica obaine), Janja Seljak (predstavnica stariev s podruinice),
Vanja Jei Strel (predstavnica obiine),
Janja Habe (ravnateljica), Hvala Vesna (sindikalna zaupnica).

DNEVNI RED:

1. Ugotovitevsklepanosti

2. Potrditev dnevnega reda

3. Potrditev zapisnika prve, ustanovne seje ter zapisnika druge, korespondentne seje

4. Obravnava Poslovnika o delu sveta OS Spodnja ldrija
5. Obravnava Letnega poroiila o poslovanju zavoda za leto 20L9

5. Odpisi osnovnih sredstev

7. Letna ocena delovne uspeinosti
8. Predlogi in pobude alanov sveta

K1

Predsednica sveta Sole pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepfnost sveta Sole

Sklep: dnevni red je potrjen, z dodano toako 9 Razno

K3

K2



Predsednica sveta na kratko predstavi oba zapisnika. 5 strani prisotnih je opozorilo, da manjka ime pri
ga. Velikanje.

Sklep: zapisnika prejSnjih sej soglasno potrdijo vsi prisotni

K4

Ga. Brus poda predlog za prilagoditev poslovnika in sicer:
- V 34. alenu dokumenta se beseda 'nesklepdna' spremeniv'se ne da preizkusiti'.

Dogovori se ie to, da se glasovanje na korespondendnih sejah opravi v obliki odgovora na elektronsko
sporotilo, s katerim so flani sveta pozvani h glasovanju, in sicer z jasnim glasom za ali proti.

Sklep: Omenjene prilagoditve bodo poslane po e-posti, v ostalem je poslovnik soglasno potrjen

K5

Ravnateljica predstavi Letno porodilo o poslovanju zavoda za leto 2019. Nekaj poudarkov:

-sola sodeluie v Stevilnih projektih, kjer se Zeli priti do realizacije nekih ciljev, kot npr. Learning to be,

kjer smo pogledali razvitost socialnih veitin pri uiencih,

-veliko se dela na trajnostnem razvoju Sole- Na 5olise goji zavest za dobro oskrbo za nai planet,

-prostorski pogoji Sole so ustrezni, razen ufilnice za gospodinjstvo in jedilnice, ki naj bi bili realizirani v

drugi polovici leta 2021,

-opremljenost iole z IKT opremo ie dobra, novo.ie tudi breziiino omreije,

-prenovljeno je bilo pohiStvo in stopniSana obloga ter okno v telovadnici,

-na podruinici so bila prenovljena tla ter zamenjana ped. Manjkajo pa prostori za Sport, kar

predstavlja kar velik problem. Politika potiska te re!itve vedno znova v prihodnost,

-iola je imela v tem dasu vei inipekcijskih nadzorov. Kriitev niso zaznali, bilo pa je podanih nekaj

predlogov za izbolj5avo,

-v sodelovanju z agencijo je bila izvedena ekskurzi.ia v London.

Ratunovodski del Letnega poroiila predstavi raiunovodkinja

Vprasanje ga. Adrijana Erjavec: Kako je z analizo ankete o prehrani, kije bila objavljena na internetni
straniSole?

Odgovor ravnatel.iice: s strani stariev je bil odziv pre5ibak, zato nekih relevantnih zakljuakov ni moi
izpeljati.

Predlog tlanov sveta: razprava o prehrani naj se vkliuai tudi na roditeljske sestanke.



Sklep 1: Letno porodilo o poslovanju zavoda za leto 20L9 soglasno potrdijo vsi dlani.

Sklep 2: Preseiek prihodkov nad odhodki v viSini L7.358,94€ se porabi za nakup osnovnih sredstev
ter investicijsko vzdrZevanje zavoda.

K5

Odpis osnovnih sredstev se pridakuje tekom leta 2020, ko bo na podlagi razpisa izbran najboljii
ponudnik in bo sproien postopek revidiranja.

O tem bodo dlani pravodasno seznanjeni.

K7

Predsednica sveta predstavi kriterije za ocenjevanje dela ravnateljice. Ocena je sestavljena iz Stirih

sklopov:

1. realizacija obveznega programa do25%

2. kakovost izvedbe programa do35%

3. razvojna naravnanost zavoda do35o/o

4. zagotavljanje materialnih pogojev do5%

Ravnateljica je strani prisotnih ocenjena z najviSjo moino oceno pri todkah 1,3 in 4, pri todki 2 pa ji je

dodeljeno 34 o/o, kar skupaj znese 99 %.

Sklep: delovna uspe5nost ravnateljice za leto 2019 je ocenjena na 99 o/o

K8

S strani dlanice zavoda je podan predlog glede routerjev za WiFi, saj Studije kaZejo, da imajo precej

negativnih posledic. Predlaga, da se jih v dasu neuporabe izklaplja.

Ravnateljica obljubi, da se bo o tej moinosti pozanimala.

K9

Ravnateljica za konec na kratko predstavi 5e navodila in preventivne ukrepe glede koronavirusa.

Seja se je zakljudila ob 20.05.
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